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ASSUMPTES TRACTATS PEL CONSELL LOCAL DE PARTICIPACIÓ CIUTADANA DE 
QUART DE POBLET (CLPC) EN REUNIÓ DE DATA 4 DE MARÇ DE 2021 

 
Ordre del dia: 
 
1. Reconeixement del CLPC a Vicente Gascón. 
2. Lectura i aprovació de l'acta anterior. 
3. Informació dels programes i acciones de Participació Ciutadana. 
4. Informació d'execució de l'última edició dels Pressupostos Participatius. 
5. Presentació de l'esborrany de la nova Ordenança de mobilitat i contingut de la mateixa. 
6. Propostes i preguntes. 
 
Assistents: 
 
Presidenta: Consue Campos Malo, Regidora de Participació Ciutadana 
Secretària: Juana López Ruiz, Tècnica de Participació Ciutadana 
Convidats: José Acosta, Regidor de Govern Obert; Verónica Fita, Tècnica de Mobilitat 
Sostenible. 
  
Consells Sectorials: 
- Consell Assessor de Consum: Loli Agea. 
- Consell Assessor de Cultura: Juan Manuel Martínez. 
- Consell Assessor d'Esports: Juan Carlos Sanmartín. 
- Consell de Pau i Solidaritat: Ángel Galán. 
- Consell Econòmic i Social: Ana Tórtola. 
- Consell Municipal d'Infància: Arnau Mas. 
 
No assisteixen: 
- Comissió de Prevenció de les Drogodependències. 
- Consell Assessor de les Dones. 
- Consell de la Joventut. 
- Consell de Salut Pública i Medi ambient. 
- Consell Escolar Municipal. 
- Consell Municipal de Benestar Social. 
 
 
Format: A través de videoconferència. 
Hora d'inici: 18:30 hores. 
 
Assumptes Tractats: 
 
1. Reconeixement del CLPC a Vicente Gascón. 
 
Va començar la reunió amb la intervenció de Consue Campos, presidenta del CLPC, 
dedicant unes paraules i fent un merescut reconeixement a Vicente Gascón, persona 
amable, compromesa i molt estimada al poble i especialment en aquests espais 
participatius on sempre es podia comptar amb la seua col·laboració. 
 
2. Lectura i aprovació de l'acta anterior. 
 
S'aprova l'acta anterior per unanimitat. 
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3. Informació dels programes i acciones de Participació Ciutadana. 
 
En aquest punt, va prendre la paraula Juana López, per fer un repàs de les accions més 
importants relacionades amb la regidoria de Participació Ciutadana: 

- Premis Interassociatius: Es va informar dels 2 projectes premiats en aquesta 
convocatòria de premis anual desenvolupada per la Fundació Horta Sud, Caixa Popular 
i Grupo Ugarte Automoción, i es va animar a totes les entitats a participar en la pròxima 
convocatòria. Els projectes premiats estan desenvolupats gràcies a la col·laboració 
entre 4 associacions del municipi: 

o Oci.si – ocio con necesidades de apoyo: projecte desenvolupat per AFACO i l'AMPA 
del CEIP La Constitució. 

o Dibuja bonito: projecte desenvolupat per APRODIS i Mujer, Ocio y Trabajo. 

- Justificació de Subvencions: Es van facilitar dades del període de justificació de 
subvencions, i es va recordar la disponibilitat de tota la documentació vinculada tant a la 
justificació com a la sol·licitud de subvencions a la pàgina web de l'Ajuntament. 

- Servei d'Assessoria per a Associacions: Es va recordar tant l'actual servei d'atenció 
mitjançant cita prèvia, consulta telefònica o per correu electrònic, amb el personal tècnic 
de l'Àrea de Participació Ciutadana; com del servei d'assessoria online disponible en 
col·laboració amb la Fundació Horta Sud, al qual es suma les cites presencials que es 
reprenen per a aquest any. 

- Ordenança de Subvencions: S'informa de la seua recent aprovació, amb la principal 
modificació de l'eliminació del termini límit de presentació de sol·licituds de subvencions 
per a entitats festeres per a aquest 2021, donat les circumstàncies sanitàries actuals, 
facilitant per tant que puguen fer la sol·licitud al llarg de l'any. 

  
4. Informació d'execució de l'última edició dels Pressupostos Participatius. 
 
En aquest punt, José Acosta, regidor de Govern Obert, va prendre la paraula per donar 
compte de les actuacions desenvolupades al voltant de l'última edició dels Pressupostos 
Participatius. En primer lloc es va recordar que les accions desenvolupades eren relatives 
a l'edició 2019, donat que la campanya prevista del 2020 va coincidir amb el període de 
confinament i l'Ajuntament va decidir centrar els seus recursos en l'atenció de les 
necessitats sorgides a conseqüència de l'emergència sanitària provocada per la Covid-19. 
A continuació es va fer un repàs dels projectes seleccionats als quals es va destinar 
l'import de 200.000€ previstos per a aquesta convocatòria. 
 
Per altra banda, el regidor José Acosta va aprofitar per a informar d'un nou procés de 
Consulta Ciutadana l'objectiu de la qual és donar a conéixer les ferramentes de 
comunicació i transparència municipal, així com obtindre una aproximació al grau de 
coneixement i utilitat per part de la ciutadania, i la possibilitat de plantejar propostes per 
contribuir a definir noves accions. Per a poder participar en aquesta consulta, s'ha 
desenvolupat una aplicació per als mòbils anomenada IParticipo, que es donarà a conéixer 
a tota la ciutadania per tal de facilitar la seua participació en la consulta.  
 
5. Presentació de l'esborrany de la nova Ordenança de Mobilitat i contingut de la 
mateixa. 
 
En aquest punt, la tècnica de Mobilitat Sostenible, Verónica Fita, va excusar l'assistència 
del regidor Bartolomé Nofuentes, i va informar del treball desenvolupat des de la seua àrea 
en relació amb l'elaboració de l'esborrany de la nova Ordenança de Mobilitat. Es va fer un 
repàs en línies generals de l'esborrany de l'ordenança, la qual té com a objecte 
harmonitzar els distints usos de les vies i els espais urbans, com la mobilitat dels vianants, 
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bicicletes i altres aparells personals. Aquest esborrany es va enviar juntament amb la 
convocatòria d'aquesta reunió per facilitar la seua consulta prèvia i per tal de recollir 
propostes de millora o resoldre dubtes respecte al seu contingut. Ana Tórtola va demanar 
una revisió de l'esborrany respecte al llenguatge inclusiu, proposta que va ser recollida, i 
es va acordar donar un termini de temps per facilitar la seua revisió per part d'aquelles 
associacions que no havien pogut assistir a la reunió o revisar-la prèviament. Per tant, es 
va acordar enviar un correu electrònic a les associacions participants del CLPC, donant 
com a termini màxim de presentació de suggeriments i propostes el dia 19 de març. 
 
6.- Propostes i preguntes. 
 
En aquest punt, va prendre la paraula Juan Manuel Martínez per informar d'un pas de 
zebra o vianants conflictiu per la possibilitat que puguen haver-hi accidents donada 
l'escassa visibilitat. Es va recollir la proposta i José Acosta va aprofitar per a recordar 
l'existència i funcionament de l'aplicació mòbil de l'Ajuntament mitjançant la qual la 
ciutadania pot informar directament d'incidències detectades en la via pública. 
 
No havent-hi cap intervenció més ni més assumptes que tractar, sent les 19:30 hores del 
dia i lloc esmentats a l'inici d'aquest document, i perquè consten els assumptes tractats, 
s'estén la present Acta. 
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ASUNTOS TRATADOS POR EL CONSELL LOCAL DE PARTICIPACIÓ CIUTADANA 
DE QUART DE POBLET (CLPC) EN REUNIÓN DE FECHA 4 DE MARZO DE 2021 

 
Orden del día: 
  
1. Reconocimiento del CLPC a Vicente Gascón. 
2. Lectura y aprobación del acta anterior. 
3. Información de los programas y acciones de Participación Ciudadana.  
4. Información de ejecución de la última edición de los Presupuestos Participativos. 
5. Presentación del borrador de la nueva Ordenanza de movilidad y contenido de la 
 misma. 
6. Propuestas y preguntas. 
 
Asistentes:   
 

Presidenta: Consue Campos Malo. Concejala de Participación Ciudadana 
Secretaria: Juana López Ruiz, Técnica de Participación Ciudadana 
Personas invitadas: José Acosta, Concejal de Gobierno Abierto; Verónica Fita, Técnica de 
Movilidad Sostenible. 
 
Consejos Sectoriales: 

- Consejo Asesor de Consumo: Loli Agea. 
- Consejo Asesor de Cultura: Juan Manuel Martínez. 
- Consejo Asesor de Deportes: Juan Carlos Sanmartín. 
- Consejo de Paz y Solidaridad: Ángel Galán. 
- Consejo Económico y Social: Ana Tórtola. 
- Consejo Municipal de Infancia: Arnau Mas. 

 
No asisten: 

- Comisión de Prevención de las Drogodependencias. 
- Consejo Asesor de las Mujeres. 
- Consejo de la Juventud. 
- Consejo de Salud Pública y Medio Ambiente. 
- Consejo Escolar Municipal. 
- Consejo Municipal de Bienestar Social. 

 
Formato: A través de videoconferencia. 
Hora de inicio: 18:30 horas. 
 
Asuntos Tratados: 
 
1. Reconocimiento del CLPC a Vicente Gascón. 
 
Empezó la reunión con la intervención de Consue Campos, presidenta del CLPC, 
dedicando unas palabras y haciendo un merecido reconocimiento a Vicente Gascón, 
persona amable, comprometida y muy estimada en el pueblo y especialmente en estos 
espacios participativos donde siempre se podía contar con su colaboración. 
 
2. Lectura y aprobación del acta anterior. 
 
Se aprueba el acta anterior por unanimidad. 
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3. Información de los programas y acciones de Participación Ciudadana. 
 
En este punto, tomó la palabra Juana López, para hacer un repaso de las acciones más 
importantes relacionadas con la concejalía de Participación Ciudadana: 

- Premis interassociatius: Se informó de los 2 proyectos premiados en esta convocatoria 
de premios anual desarrollada por la Fundació Horta Sud, Caixa Popular y Grupo 
Ugarte Automoción, y se animó a todas las entidades a participar en la próxima 
convocatoria. Los proyectos premiados están desarrollados gracias a la colaboración 
entre 4 asociaciones del municipio: 

o Oci.si – ocio con necesidades de apoyo: proyecto desarrollado por AFACO y el 
AMPA del CEIP La Constitución. 

o Dibuja bonito: proyecto desarrollado por APRODIS y Mujer, Ocio y Trabajo. 

- Justificación de Subvenciones: Se facilitaron datos del periodo de justificación de 
subvenciones, y se recordó la disponibilidad de toda la documentación vinculada tanto a 
la justificación como a la solicitud de subvenciones en la página web del Ayuntamiento. 

- Servicio de Asesoría para Asociaciones: Se recordó tanto el actual servicio de atención 
mediante cita previa, consulta telefónica o por correo electrónico, con el personal 
técnico del área de Participación Ciudadana; como del servicio de asesoría en línea 
disponible en colaboración con la Fundació Horta Sud, al cual se suma las citas 
presenciales que se retoman para este año. 

- Ordenanza de Subvenciones: Se informa de su reciente aprobación, con la principal 
modificación de la eliminación del plazo límite de presentación de solicitudes de 
subvenciones para entidades festeras para este 2021, dadas las circunstancias 
sanitarias actuales, facilitando por tanto que puedan hacer la solicitud a lo largo del año. 

 
4. Información de ejecución de la última edición de los Presupuestos Participativos. 
 
En este punto, José Acosta, concejal de Gobierno Abierto, tomó la palabra para dar cuenta 
de las actuaciones desarrolladas alrededor de la última edición de los Presupuestos 
Participativos. En primer lugar se recordó que las acciones desarrolladas eran relativas a 
la edición 2019, dado que la campaña prevista del 2020 coincidió con el periodo de 
confinamiento y el Ayuntamiento decidió centrar sus recursos en la atención de las 
necesidades surgidas a consecuencia de la emergencia sanitaria provocada por la Covid-
19. A continuación se hizo un repaso de los proyectos seleccionados a los cuales se 
destinó el importe de 200.000€ previstos para esta convocatoria. 
 
Por otro lado, el concejal José Acosta aprovechó para informar de un nuevo proceso de 
Consulta Ciudadana el objetivo de la cual es dar a conocer las herramientas de 
comunicación y transparencia municipal, así como obtener una aproximación al grado de 
conocimiento y utilidad por parte de la ciudadanía, y la posibilidad de plantear propuestas 
para contribuir a definir nuevas acciones. Para poder participar en esta consulta, se ha 
desarrollado una aplicación para los móviles denominada IParticipo, que se dará a conocer 
a toda la ciudadanía para facilitar su participación en la consulta. 
 
5. Presentación del borrador de la nueva Ordenanza de movilidad y contenido de la 
 misma. 
 
En este punto, la técnica de Movilidad Sostenible, Verónica Fita, excusó la asistencia del 
concejal Bartolomé Nofuentes, e informó del trabajo desarrollado desde su área en 
relación a la elaboración del borrador de la nueva Ordenanza de Movilidad. Se hizo un 
repaso en líneas generales del borrador de la ordenanza, la cual tiene como objeto 
armonizar los distintos usos de las vías y los espacios urbanos, como la movilidad de los 
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peatones, bicicletas y otros aparatos personales. Este borrador se envió junto con la 
convocatoria de esta reunión para facilitar su consulta previa y para recoger propuestas de 
mejora o resolver dudas respecto a su contenido. Ana Tórtola pidió una revisión del 
borrador respecto al lenguaje inclusivo, propuesta que fue recogida, y se acordó dar un 
plazo de tiempo para facilitar su revisión por parte de aquellas asociaciones que no habían 
podido asistir a la reunión o revisarla previamente. Por lo tanto, se acordó enviar un correo 
electrónico a las asociaciones participantes del CLPC, dando como plazo máximo de 
presentación de sugerencias y propuestas el día 19 de marzo. 
 
6. Propuestas y preguntas.  

En este punto, tomó la palabra Juan Manuel Martínez para informar de un paso de cebra 
conflictivo por la posibilidad de que puedan ocurrir accidentes dada la escasa visibilidad. 
Se recogió la propuesta y José Acosta aprovechó para recordar la existencia y 
funcionamiento de la aplicación móvil del Ayuntamiento mediante la cual la ciudadanía 
puede informar directamente de incidencias detectadas en la vía pública. 

No habiendo ninguna intervención más ni más asuntos que tratar, siendo las 19:30 horas 
del día y lugar mencionados al inicio de este documento, y para que consten los asuntos 
tratados, se extiende la presente Acta. 


